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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 28 NOVEMBER 2019 
 
 
Aanwezig: Jordi Boulet, voorzitter 

Werner Raskin, burgemeester 
Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, 
Christiaan Hex, Mieke Claesen, Heidi Berx, Liesbeth Werelds, Marc Bamps, Stanny Crommen, 
Eddy Vandecaetsbeek, Jasper Goffin, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Verontschuldigd: 

 
Michel Vanroy, raadslid 
 

 
Vanaf punt 19 verlaat schepen Yves Croux de zitting. 
Vanaf punt 20 is schepen Yves Croux aanwezig. 
Vanaf punt 21 verlaat raadslid Alfons Capiot de zitting. 
Vanaf punt 21 verlaat raadslid Eddy Vandecaetsbeek de zitting. 
Vanaf punt 23 is raadslid Eddy Vandecaetsbeek aanwezig. 
 
De vergadering wordt geopend om 20u10 
 
In openbare vergadering 
 

01 Financiën (gemeente) - Goedkeuring jaarrekening 2018 door de Gouverneur - Kennisgeving 
 
In zitting van 27 juni 2019 stelde de gemeenteraad de jaarrekening van de gemeente Hoeselt over het financiële 
boekjaar 2018 vast. De gemeenteraad neemt kennis van de goedkeuring van deze jaarrekening door de 
Gouverneur op 23 oktober 2019. 
 
 

02 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke toelagen boekjaar 2019 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt volgende toelagen unaniem goed voor het boekjaar 2019 (bedragen in EUR): 
Limburgs Landschap 340,00 EUR 
Jeugdbond voor Natuur & Milieu Zuid-Limburg 1.020,00 EUR 
Natuurvereniging Orchis vzw 2.720,00 EUR 
Natuurpunt Zuidoost Limburg 3.400,00 EUR 
 
 

03 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke dotatie aan de politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst (boekjaar 
2020) - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de gemeentelijke dotatie aan de politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst unaniem goed. De 
dotatie voor boekjaar 2020 aan de politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst bedraagt 610.366,00 EUR. 
 
 

04 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke dotatie aan de hulpverleningszone Oost-Limburg (boekjaar 
2020) - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de gemeentelijke dotatie aan de hulpverleningszone Oost-Limburg unaniem goed. De 
dotatie voor boekjaar 2020 aan de hulpverleningszone Oost-Limburg bedraagt 352.418,00 EUR. 
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05 Financiën (gemeente) - Belasting op verwaarloosde woningen en gebouwen - Aanpassing van het 
besluit van 30 november 2017 - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt het belastingreglement op verwaarloosde woningen en gebouwen unaniem goed. 
 
Er wordt voor de jaren 2020 tot en met 2025 een gemeentebelasting gevestigd op de woningen en gebouwen die 
gedurende minstens twaalf opeenvolgende maanden opgenomen zijn in het gemeentelijk register van 
verwaarloosde woningen en gebouwen. De tarieven blijven ongewijzigd t.o.v. het huidig reglement. 
 
Raadslid Mieke Claesen informeert naar het aantal woningen waarvoor deze belasting betaald diende te worden 
in de voorbije jaren. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat het raadslid die cijfers best kan opvragen bij de bevoegde 
gemeentelijke diensten. Hij is erg tevreden over de impact van dit reglement. In de praktijk blijkt dat het de 
eigenaars van dergelijke panden effectief aanzet om iets te doen aan de toestand van hun gebouw. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt wie de mogelijk verwaarloosde woningen en gebouwen voorlegt of aanreikt aan de 
gemeentelijke administratie. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat die panden worden opgepikt door de dienst Omgeving zelf, dat ze 
gemeld worden door oplettende inwoners of dat ze worden gevonden door de vzw Stebo. De vzw Stebo - die de 
dienst Omgeving ondersteunt - vertrekt daarbij vaak van het ontbreken van een domicilie-adres voor de 
betreffende woning. De meldingen komen dus uit verschillende bronnen en worden vervolgens beoordeeld door 
de gemeentelijke omgevingsambtenaar in samenwerking met de vzw Stebo of door de Vlaamse overheid. 
 
 

06 Financiën (gemeente) - Retributiereglement op werken aan nutsvoorzieningen op gemeentelijk 
openbaar domein - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt het retributiereglement op werken aan nutsvoorzieningen op gemeentelijk openbaar 
domein unaniem goed. 
 
Sinds 1 januari 2016 kunnen gemeenten aan de distributienetbeheerders een retributie aanrekenen voor hinder 
op het gebruik van het gemeentelijk openbaar domein naar aanleiding van werken aan de nutsvoorzieningen. Het 
bestaande reglement loopt tot 31 december 2019. Het voorliggende retributiereglement is geldig van 1 januari 
2020 voor een termijn eindigend op 31 december 2022 en komt er op aangeven van Fluvius. 
 
 

07 Financiën (gemeente) - Uitlenen gemeentelijk materiaal: vaststellen van het kader en de bijzondere 
voorwaarden en machtiging aan het college van burgemeester en schepenen tot het vaststellen van 
retributies - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt het retributiereglement op het uitlenen van gemeentelijk materiaal (uitleendienst) 
unaniem goed. Om de lijst van het uit te lenen materiaal regelmatig te kunnen aanpassen aan nieuwe producten 
en nieuwe hoeveelheden delegeert de gemeenteraad haar bevoegdheid inzake het vaststellen van de retributie 
en de wijze van inning van de retributie aan het college van burgemeester en schepenen. 
 
 

08 Financiën (gemeente) - Retributiereglement op begraafplaatsen - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het retributiereglement op begraafplaatsen unaniem goed. 
 
Vanaf 1 januari 2020 wordt voor een termijn eindigend op 31 december 2025 een retributie geheven op de 
begraafplaatsen. De tarieven blijven ongewijzigd t.o.v. het huidige retributiereglement. 



  Verslag GR 28/11/2019  3/13 

 
 

09 Burgerzaken - Huishoudelijk reglement op begraafplaatsen - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het huishoudelijk reglement op de begraafplaatsen unaniem goed. 
 
Het reglement omvat naast algemene richtlijnen aangaande de begraving ook de modaliteiten per soort 
grafconcessie. Naar aanleiding van de vernieuwing van het retributiereglement op de begraafplaatsen werden 
enkele onduidelijkheden in het huishoudelijk reglement uitgeklaard en enkele vormfouten weggewerkt. Er zijn 
geen fundamentele inhoudelijke wijzigingen opgenomen. 
 
Raadslid Mieke Claesen heeft het huishoudelijk reglement op begraafplaatsen ingekeken en zou graag hebben dat 
de omschrijving van een begraving zonder concessie beter uitgewerkt en duidelijker omschreven wordt. 
 
Burgemeester Werner Raskin leest de betreffende passage voor aan de raadsleden en erkent dat deze 
omschrijving inderdaad duidelijker kan. Met name de duurtijd van de begraving - in casu 10 jaar - en de aanpak na 
het verstrijken van deze duurtijd kunnen beter omschreven worden. Hij zal de dienst Burgerzaken hiertoe 
opdracht geven. 
 
Schepen Bert Vertessen vult aan dat er in de komende maanden op diverse begraafplaatsen gestart zal worden 
met ontgravingen in opvolging van de aanplakkingen die de afgelopen jaren gebeurd zijn. Begravingen zonder 
concessie - zoals vermeld - zullen voortaan plaatsvinden in grafkelders zodat de opvolging en afhandeling 
gemakkelijker wordt. De bedoeling is de grafconcessies beter op te volgen dan dat dat in het verleden het geval 
was en hier consequent het reglement toe te passen. 
 
Raadslid Marc Bamps informeert naar waarom het zo lang duurt om na de eerder gedane aanplakkingen over te 
gaan tot ontgravingen. Hij is hierop aangesproken door burgers die naar aanleiding van de aanplakkingen een 
grafconcessie vernieuwd hebben en die zich afvragen of ze deze kosten voor niets gedaan hebben. De 
aanplakkingen dateren van oktober 2016, maar er is nog geen actie ondernomen. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat deze opmerking terecht is. Hij heeft deze opmerkingen ook gekregen. 
Volgende maand worden de ontgravingen in gang gezet. 
 
Raadslid Serge Voncken informeert nog naar eventuele grafstenen met erfgoedwaarde die beschermd moeten 
worden. 
 
Burgemeester Werner Raskin en schepen Bert Vertessen geven aan dat dit onderzoek gedaan is op alle 
begraafplaatsen van Hoeselt in samenwerking met de Hoeseltse Geschiedkundige Studiegroep (HGSG) doch dat 
er geen dergelijke waardevolle grafstenen zijn aangetroffen. 
 
 

10 Burgerzaken - Politiereglement op begraafplaatsen - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het politiereglement op de begraafplaatsen unaniem goed. 
 
Het reglement omvat de wettelijk afdwingbare bepalingen inzake de administratieve en technische handelingen 
vooraf, tijdens en na de begraving of crematie, het lijkenvervoer, de bewaring, de ontgraving en het beheer van 
de begraafplaatsen. Naar aanleiding van de vernieuwing van het retributiereglement op de begraafplaatsen 
werden enkele onduidelijkheden in het politiereglement uitgeklaard en enkele vormfouten weggewerkt. Er zijn 
geen fundamentele inhoudelijke wijzigingen opgenomen. 
 
 

11 Personeelszaken - Verlofregeling 2020 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de voorgestelde verlofregeling van het personeel voor kalenderjaar 2020, opgemaakt 
conform de bepalingen in de rechtspositieregeling, unaniem goed. 
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In 2020 zijn er 5 feestdagen die op een zaterdag of zondag vallen. Zaterdag 11 juli 2020 wordt collectief 
vastgelegd als brugdag op vrijdag 22 mei 2020 n.a.v. O.L.H.-Hemelvaart. Zaterdag 15 augustus 2020, zondag 1 
november 2020, zondag 15 november 2020 en zaterdag 26 december 2020 zullen toegevoegd worden aan het 
jaarlijks verlof en zijn bijgevolg vrij op te nemen. 
 
 

12 Overheidsopdrachten - Wegenwerken Jeugdkapel & Tramstraat - Lastvoorwaarden en  gunningswijze - 
Goedkeuring 

 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2019-040 inzake 
een aantal wegenwerken in de omgeving van de Jeugdkapel en in een gedeelte van de Tramstraat. Daarbij zullen 
onder andere de in de ondergrond aanwezige materialen tot op een diepte van 15 cm vermalen en gefreesd 
worden. De weg wordt tevens genivelleerd en afgewerkt met een toplaag van minimum 7 cm in porfierzand. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig de onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 42.000,00 EUR incl. btw. 
 
 

13 Secretariaat (gemeente) - Vaststelling politieverordening betreffende clubhuizen van motorclubs - 
Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de politieverordening betreffende clubhuizen van motorclubs unaniem goed. 
 
Het Politiecollege d.d. 11 oktober 2019 van de politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst bezorgde een ontwerp van 
politieverordening inzake voorwaarden voor clubhuizen van motorclubs. Hoewel er in de politiezone nog geen 
problemen hieromtrent zijn geweest, heeft dit reglement tevens het doel om motorbendes te weren. 
 
 

14 Secretariaat (gemeente) - Intercommunale vereniging voor hulp aan Gehandicapten in Limburg (IGL) - 
Agenda algemene vergadering van 11 december 2019 en bepaling mandaat gemeentelijke 
afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van de Intercommunale vereniging voor hulp 
aan Gehandicapten in Limburg op 11 december 2019 unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, dhr. Rudi Coenegrachts (titularis) en dhr. Johan Schoefs (plaatsvervanger), die de 
gemeente Hoeselt op deze vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag 
aannemen als de gemeenteraad. 
 
 

15 Secretariaat (gemeente) - Limburg.net - Agenda algemene vergadering van 19 december 2019 en 
bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van Limburg.net op 19 december 2019 unaniem 
goed. 
 
Van de afgevaardigden, mevr. Heidi Berx (titularis) en dhr. Michel Vanroy (plaatsvervanger), die de gemeente 
Hoeselt op deze vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen 
als de gemeenteraad. 
 
 

16 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 24 oktober 2019 - 
Goedkeuring 
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De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 24 oktober 2019, opgemaakt 
onder verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 

Bijkomende punten: 
 
17 Secretariaat (gemeente) - Container gemeenschapscentrum Ter Kommen en 3 containers school Alt-

Hoeselt - Kennisgeving 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de 
mogelijkheid gebruik gemaakt om namens de fractie Wij Hoeselt een punt toe te voegen aan de agenda van de 
gemeenteraad van 28 november 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Container gemeenschapscentrum Ter Kommen en 3 containers school Alt-Hoeselt: 
 
Door het schepencollege werd voor het gemeenschapscentrum een container geplaatst waar de tekenacademie 
tijdelijk in gehuisvest zou worden. Er werd een tijdelijke bouwvergunning afgeleverd. Wanneer werd deze 
bouwvergunning afgeleverd en wanneer vervalt deze bouwvergunning? In Alt-Hoeselt werden 3 containers bij de 
school geplaatst die tijdelijk dienst zouden doen als secretariaat en leslokaal. Ook hiervoor werd een tijdelijke 
bouwvergunning afgeleverd. Wanneer werd deze bouwvergunning afgeleverd en wanneer vervalt deze 
bouwvergunning? Wat zijn de plannen van het schepencollege desbetreffende? Werd er een 
brandinspectieverslag afgeleverd voor deze containers? Tot wanneer is dit brandinspectieverslag geldig? Worden 
deze containers met 'duurzame' elektriciteit verwarmd? 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Yves Croux verduidelijkt dat tot op heden 1 van de vermelde containers niet vergund is en dat bij 2 van 
de containers de vergunning verlopen is. Dit wordt zo snel mogelijk in orde gebracht. De aanvraagprocedures zijn 
intussen lopende. Alle containers beschikken over een gunstig brandpreventieverslag en alle keuringen qua 
elektriciteit, brandbestrijdingsmiddelen, e.a. zijn in orde. De gemeentelijke basisschool in Alt-Hoeselt doet 
bovendien jaarlijks een brandweeroefening. 
 
Los daarvan is schepen Yves Croux het eens met Wij Hoeselt dat er structurele oplossingen moeten komen qua 
huisvesting. Voor de container aan gemeenschapscentrum Ter Kommen zal dit relatief snel kunnen. De 
tekenacademie kan verhuizen naar de jeugdlokalen in de voormalige bibliotheek zodra die renovatie voltooid is. 
Voor de gemeenteschool zou een structurele oplossing wel nog enkele jaren op zich kunnen laten wachten. 
Schepen Yves Croux benadrukt evenwel dat de gebruikers daar - de directeur, de leerkrachten, de ouders en hun 
kinderen - tevreden zijn over de klaslokalen. De verwarming van die lokalen is elektrisch en dus niet energie-
efficiënt, maar gebeurt wel met 100% hernieuwbare energie van Aspiravi. Het bestuur wil de komende jaren een 
knoop doorhakken wat betreft de gemeenteschool. De directeur heeft daarbij primair aangegeven dat de huidige 
bestaande ruimte minimaal behouden dient te blijven voor een goede werking. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek dringt aan om spoedig werk te maken van deze voornemens. Raadslid Fons Capiot 
herinnert voorzitter Jordi Boulet eraan dat zij beiden onlangs een email hebben ontvangen van een firma die 
specifiek aangepaste klascontainers aanbiedt. Hij benadrukt dat voor klascontainers met een tijdelijke 
omgevingsvergunning van 2 jaar andere brandpreventienormen gelden. De normen voor een volwaardig 
schoolgebouw liggen hoger dan voor een klascontainer. En trouwens, klascontainers die op dit moment niet 
vergund zijn, kunnen per definitie niet over een gunstig brandpreventieverslag beschikken. Hij raadt voorzitter 
Jordi Boulet en de bevoegde schepenen aan om contact te nemen met de brandweercommandant en zo hun 
paraplu open te trekken. Zij dragen immers verantwoordelijkheid over de veiligheid van schoolkinderen. Daar 
mag men niet licht overgaan. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft de fractie Wij Hoeselt in deze gelijk. Het gemeentebestuur zal een structurele 
oplossing zoeken voor de klaslokalen van de gemeentelijke basisschool in Alt-Hoeselt. Een en ander zal bijkomend 
duidelijk worden in het meerjarenplan 2020-2025. 
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18 Secretariaat (gemeente) - Grootwarenhuis Vrankrijk Bilzen - Kennisgeving 

 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de 
mogelijkheid gebruik gemaakt om namens de fractie Wij Hoeselt een punt toe te voegen aan de agenda van de 
gemeenteraad van 28 november 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Grootwarenhuis Vrankrijk Bilzen: 
 
Klopt het dat het schepencollege informeel op de hoogte werd gebracht door het schepencollege van Bilzen dat 
een nieuw grootwarenhuis zich gaat vestigen in Vrankrijk Bilzen naast Aveve? Welk was het standpunt van het 
schepencollege desbetreffende? 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Yves Croux licht toe dat de firma Immo Palmaers een vergunning heeft aangevraagd voor een site voor 
grootschalige kleinhandelsactiviteiten t.h.v. Eikaart in Bilzen. Deze vergunningsaanvraag is een bevoegdheid van 
de provincie Limburg. Aan Hoeselt is - als buurgemeente - advies gevraagd. Het college van burgemeester en 
schepenen heeft een ongunstig advies afgeleverd met de nadruk op de problematiek inzake mobiliteit. Het 
schepencollege vindt een handelssite van die omvang op die locatie volgens de ingediende plannen 
ontoelaatbaar. In het advies heeft het gemeentebestuur voorgesteld om - mocht de provincie Limburg de 
vergunning toch afleveren - de site te ontsluiten via de Alden Biesensingel. In dat geval overweegt het 
schepencollege trouwens om de Droogbroekstraat te ‘knippen’ en zo het doorgaand verkeer te voorkomen. 
 
Schepen Yves Croux benadrukt verder dat ook het Agentschap Wegen & Verkeer, het departement Mobiliteit & 
Openbare Werken van de Vlaamse overheid, het departement Omgeving van de Vlaamse Overheid, het 
departement Ondernemen van de Vlaamse Overheid en de stad Bilzen - weliswaar ten dele - een ongunstig advies 
hebben gegeven. Desondanks heeft de Bestendige Deputatie van de provincie Limburg een gedeeltelijke 
vergunning afgeleverd voor een site met 15.700m² netto handelsruimte. Hierop zal de firma Palmaers al zijn 
activiteiten centraliseren. Daarnaast is er ruimte voorzien voor een grote voedingswarenwinkel van 1.400m², 
zijnde Albert Heyn, en een aantal handelspanden zonder gekende concrete bestemming op heden. De Bestendige 
Deputatie geeft in de vergunning aan zich te kunnen vinden in het idee dat de Droogbroekstraat geknipt zou 
worden. 
 
Vervolgens hebben schepenen Bert Vertessen en Yves Croux samen gezeten met een afvaardiging van de 
buurtbewoners van de Droogbroekstraat. Zij geven er de voorkeur aan om in eerste instantie het zwaar verkeer 
te weren door het inrichten van een ‘sluis’ ter hoogte van de brug aan het einde van de Droogbroekstraat. Pas in 
tweede instantie wensen zij een ‘knip’ van de Droogbroekstraat te overwegen. Schepen Yves Croux benadrukt dat 
het vooralsnog evenwel nog niet zo ver is. Het Agentschap Wegen & Verkeer is in beroep gegaan tegen de afgifte 
van de omgevingsvergunning door de provincie Limburg. Die beroepsprocedure is lopende. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek is tevreden met deze repliek. Hij benadrukt nogmaals dat er momenteel al lange 
files ontstaan op de gewestweg N730. Daar nog een grote supermarkt bij zal dit probleem alleen maar groter 
maken. Men moet hier toch echt rekening mee houden. 
 
 
Schepen Yves Croux verlaat de zitting. 
 

19 Secretariaat (gemeente) - Aanleg meerjarige bloemenmengsels - Goedkeuring 
 
Raadslid Jasper Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 28 november 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Aanleg meerjarige bloemenmengsels: 
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Afgelopen jaren zijn een drietal percelen (gelegen langs de Industrielaan, de Dr. Willem Meersstraat en in het 
wachtbekken langs de N730) met een gezamenlijke oppervlakte van 8500m² en in eigendom van de gemeente 
ingezaaid met een eenjarig bloemenmengsel. Op deze percelen zijn bijkomend insectenhotels aangebracht. De 
afgelopen jaren is niet het gewenste bloemrijke resultaat bereikt op deze percelen die voornamelijk overwoekerd 
worden met spontaan ontwikkelde ruigtekruiden. Bovendien worden deze percelen op een totaal verkeerd 
tijdstip gemaaid om een meerwaarde te bieden voor allerhande fauna zoals insecten en vogels. De percelen zijn 
bijvoorbeeld recent gemaaid zodat ook het wintervoedsel en overwinteringsplaats voor fauna is weggemaaid. 
Bovendien moet de bodem jaarlijks verstoord worden om de opkomst van de eenjarigen te verzekeren. Een 
esthetisch veel mooier, beheersvriendelijk en ecologisch verantwoord alternatief is het inzaaien van meerjarige 
bloemenmengsels. Deze worden in tegenstelling tot eenjarige bloemenmengsels niet jaarlijks, maar eenmalig 
ingezaaid. De aanleg van een meerjarige bloemenweide spaart dus heel wat toekomstige kosten uit. Via een 
hooibeheer wordt de bloemrijke vegetatie in stand gehouden. De raming der werken betreft een bedrag van 
10.200 EUR exclusief btw. Als bijlage is een samenvattende meetstaat, een raming en een technische bepaling 
toegevoegd. 
 
Wij vragen de goedkeuring aan de gemeenteraad voor het aanleggen van een meerjarige bloemenweide conform 
het voorgelegde aanbestedingsdossier. 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat er wordt gewerkt op advies van de leverancier van de bloemzaden. Er 
worden éénjarigen gezaaid om de bestaande vegetatie uit te putten. De afgelopen warme zomers waren echter in 
het voordeel van het onkruid. Om die reden wordt er ook zo vroeg gemaaid. Schepen Bert Vertessen wil en zal de 
bestaande aanpak handhaven. Hij benadrukt dat zolang hij de bevoegde schepen is hij ook de beslissingen ter 
zake neemt. 
 
Raadslid Serge Voncken repliceert dat zijn collega Jasper Goffin een goed advies tracht bij te brengen. Hij vindt 
het arrogant om dat op deze manier af te wijzen. 
 
Burgemeester Werner Raskin neemt het op voor schepen Bert Vertessen. Hij begrijpt de irritatie die dit soort 
toegevoegde agendapunten opwekt. Het is vervelend dat dergelijke dingen telkens opnieuw zo snel geagendeerd 
worden. De schepen is hier samen met de Technische Dienst mee bezig, maar krijgt de tijd niet om het uit te 
werken. Het gras wordt hem telkens voor de voeten weggemaaid. 
 
Schepen Bert Vertessen benadrukt dat dit punt ook uitvoering en in het bijzijn van raadslid Jasper Goffin op de 
Hoeseltse Leefmilieuadviesraad (Hola) is besproken. Hij is van mening dat wat daar bij Hola wordt gezegd ook bij 
Hola moet blijven en niet op de gemeenteraad geagendeerd moet worden. 
 
Raadslid Jasper Goffin concludeert tot zijn ongenoegen dat dus om die reden een kostenbesparend en ecologisch 
beter voorstel genegeerd wordt. 
 
Het voorstel van de fractie Best Groen om een meerjarige bloemenweide aan te leggen conform het bijgevoegde 
aanbestedingsdossier wordt niet goedgekeurd met 8 stemmen voor (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, 
Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin), 11 stemmen tegen (Jordi 
Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi 
Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen) en 0 onthoudingen. 
 
 
Schepen Yves Croux is aanwezig. 
 

20 Secretariaat (gemeente) - Aanplanting laanbomen Paneelstraat - Goedkeuring 
 
Raadslid Jasper Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 28 november 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
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Aanplanting laanbomen Paneelstraat: 
 
In het voorjaar 2018 zijn over de gehele lengte van de Paneelstraat populieren gekapt. De populieren stonden op 
openbaar eigendom. In de voorwaarden van de kapvergunning is een heraanplantingsplicht opgenomen om 
hetzelfde aantal hoogstammige bomen als compensatie aan te planten. De gemeente Hoeselt is verantwoordelijk 
voor het uitvoeren van de heraanplantingsplicht. Na meermaals navraag te doen bij de betreffende administratie 
naar de stand van zaken van de heraanplanting, maar telkens zonder resultaat, stellen we als fractie Best/Groen 
zelf een aanbestedingsdossier ter goedkeuring voor aan de gemeenteraad in verband met het voldoen van de 
wettelijk opgelegde heraanplantingsplicht. Het aanbestedingsdossier betreft het oppervlakkig uitfrezen van de 
stronken van de voormalige populieren om het bermbeheer terug vlot mogelijk te maken en het voorzien van een 
heraanplanting van 100 stuks zomereik inclusief boompalen. De raming der werken betreft een bedrag van 
14.500 EUR exclusief btw. Als bijlage is een samenvattende meetstaat, een raming en een technische bepaling 
toegevoegd.  
 
Wij vragen de goedkeuring aan de gemeenteraad voor het uitvoeren van de wettelijk vastgestelde 
heraanplantingsplicht conform het voorgelegde aanbestedingsdossier. 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat in de afgeleverde kapvergunning duidelijk vermeld staat dat als 
compensatie 18 eikenbomen aangeplant moeten worden. Deze bomen zijn op dit moment in bestelling. Er zal 
voldoende plantafstand tussenin gerespecteerd worden om de eiken te laten uitgroeien tot volwaardige 
exemplaren. De stronken van de voormalige populieren zullen niet uitgefreesd worden. Zij worden in hun 
bestaande toestand gelaten om te verhinderen dat landbouwvoertuigen tussen de eiken doorrijden om op het 
landbouwperceel te komen. Maar het gaat dus voor alle duidelijkheid om 18 bomen en niet om de voorgestelde 
100 bomen. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt hoeveel populieren er gekapt werden. Dat waren toch veel meer dan 18 stuks. Die 
bomen worden dus niet 1 op 1 vervangen? 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat een eik meerderwaardig is aan een populier. En de compensatie met 18 
eiken werd opgenomen in de kapvergunning op advies van de milieudeskundige. 
 
Het voorstel van de fractie Best Groen om de wettelijk vastgestelde heraanplantingsplicht uit te voeren conform 
het bijgevoegde aanbestedingsdossier wordt niet goedgekeurd met 8 stemmen voor (Fons Capiot, Serge Voncken, 
Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin), 12 stemmen 
tegen (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Wim Hellinx, 
Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen) en 0 onthoudingen. 
 
 
Raadslid Alfons Capiot verlaat de zitting. 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek verlaat de zitting. 
 

21 Secretariaat (gemeente) - Integratie van het stoepenplan in uit te voeren wegenwerken - Goedkeuring 
 
Raadslid Christiaan Hex heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 28 november 2019. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Integratie van het stoepenplan in uit te voeren wegenwerken: 
 
Het leg-je-eigen stoepenplan is reeds enkele jaren in voege in Hoeselt. Het gehele plan moet ervoor zorgen dat de 
stoepen in Hoeselt zoveel als mogelijk worden beklinkerd met de grijze betonklinker. Op die manier moet er op 
termijn overal éénzelfde stoep komen EN moet dit minder werk opleveren ter onkruidbestrijding. Fijn dat de 
gemeente deze mogelijkheid aanbiedt aan de inwoners, ze moeten enkel het leggen van de stoep zelf bekostigen. 
Een zeer vrijblijvende maatregel of aanbod… 
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Echter is het zo dat dit vrijblijvend aanbod in praktijk zorgt voor veel willekeur, soms een verplichtend aanbod 
wordt, soms maar een halfslachtig aanbod wordt… Dit plan sluit totaal niet aan op de vele wegenwerken die in 
Hoeselt en de deelgemeenten gepland staan. Om enkele voorbeelden te geven:  
- De inwoners van de Droogbroekstraat kregen initieel een afwisselende stoep van klinkers en kiezel. Op eigen 
initiatief en eigen kosten hebben zij door de aannemer de stukken kiezel laten vervangen door de aangeboden 
betonklinker van de gemeente. 
- Net naast de Droogbroekstraat bevindt zich de Bilzersteenweg. Ook hier werden gelijktijdig werken uitgevoerd. 
Het fietspad dat werd aangelegd gaat in de Droogbroekstraat naadloos over in de mooie betonklinkers die de 
inwoners van de Droogbroekstraat braaf zelf bekostigd hebben. Zeer zuur om achteraf te vernemen dat de aanleg 
van de betonklinkers op de Bilzersteenweg WEL volledig door de gemeente werd bekostigd. Het ene gezin krijgt 
er een indirecte belasting van +/- 300€ bij, het andere gezin niet… 
- Er wordt een nieuwe woonwijk aangelegd (Middelste Kommen), de gemeente bekostigt de volledige aanleg van 
de stoepen 
- In de dorpskern van Alt-Hoeselt worden de opgebroken stoepen vervangen door de afwisseling van kiezel en 
betonklinkers. Hier zijn de mensen misnoegd dat zij hun ,reeds eerder zelf bekostigde, stoepen niet mogen 
behouden. In de plaats krijgen zij een slecht begaanbare kiezelstoep. Is dit toepasselijk voor een dorpskern?  
- Tot slot worden er ook wegenwerken gestart in Schalkhoven. Hier hebben we zelfs de absurde situatie dat er 
minder dan één jaar geleden gebruik werd gemaakt van het leg-je-eigen stoepenplan en dat deze stoep opnieuw 
moet worden opgebroken. Wie gaat in dit geval het leggen van de nieuwe stoep bekostigen?  
 
Hier ontbreekt een doordachte visie en planning betreffende de stoepen en zeker de aansluiting ervan op de 
aankomende wegenwerken. Dit is een zeer amateuristische werkwijze, die snel bijsturing nodig heeft.  
 
Wij vragen de goedkeuring dat het schepencollege en in het bijzonder de schepen van openbare werken tegen de 
gemeenteraad van december 2019 een plan en visie voorstelt betreffende het leg-je-eigen stoepenplan en de 
aankomende wegenwerken.  
Hierin willen wij graag een visie en antwoord op: 
Wat met dorpskernen, wat met ‘buitenwegen’? 
Wie bekostigt wat?  
Kan er voorzien worden in ‘maatwerk’ in de dorpskernen, opdat de inwoners alsnog hun eigen bekostigde 
stoepen kunnen behouden?  
Kan er resoluut een keuze gemaakt worden voor een waterdoorlatende klinker of een ander ecologisch 
alternatief?  
 
Raadslid Christiaan Hex licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen opteert ervoor om eerst toelichting te geven bij de aangehaalde voorbeelden. Bij het 
rioleringsproject in de Droogbroekstraat hebben de bewoners de gelegenheid gekregen om in te stappen in het 
stoepenreglement net als alle andere inwoners van Hoeselt. Zij hebben ervoor gekozen om gezamenlijk een 
aannemer aan te stellen. De stoepen verderop naast de Bilzersteenweg kaderden in de herinrichting van de 
gewestweg N730. De gemeente Hoeselt heeft daar de bestaande stoep hersteld en aangepast aan de vernieuwde 
Bilzersteenweg. De stoepen in de nieuwe woonwijk Middelste Kommen worden niet aangelegd door de 
gemeente Hoeselt, maar door de projectontwikkelaar. Na oplevering zullen ze worden overgedragen aan het 
openbaar domein van de gemeente Hoeselt. Bij het rioleringsproject in Alt-Hoeselt worden de belangrijkste 
dorpspunten langs de as kerk/school/parochiezaal verbonden door de aanleg van stoepen door de gemeente 
Hoeselt zelf. Voor de rest gelden dezelfde regels van het stoepenreglement als in de rest van Hoeselt. En bij het 
rioleringsproject in Schalkhoven geldt net hetzelfde. De bewoners kunnen instappen in het stoepenplan. 
Eventueel eerder reeds aangelegde stoepen worden opgebroken en terug gelegd. 
 
Wat betreft het voorstel van beslissing inzake een visie is het voor schepen Bert Vertessen heel duidelijk. Hij 
benadrukt dat het stoepenreglement niet enkel geldt voor projecten, maar overal in Hoeselt van toepassing is. De 
visie is dat de gemeente Hoeselt in de dorpskernen de verbindingen kerk/school/parochiezaal van stoepen 
voorziet. Dat is in de meeste deelgemeenten trouwens al gebeurd. Enkel in Werm is dit nog hangende, maar dat 
komt omdat de plaatselijke basisschool eerst een proefproject met een ‘schoolstraat’ wil uitproberen. Het 
voorstel om ‘maatwerk’ te voorzien in de dorpskernen is simpelweg niet doenbaar. Met de heraanleg van de 
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wegen veranderen de afmetingen en is een heraanleg op maat onmogelijk. Bovendien speelt er ook een aspect 
veiligheid. De uniforme grijze klinker die wordt aangeboden is een uitgesproken keuze van de schepen en de 
Technische Dienst en zorgt voor een uniforme veilige ondergrond. 
 
Raadslid Christiaan Hex is van mening dat maatwerk wel moet kunnen mits men er een extra inspanning voor wil 
doen. Bovenaan de Romershovenstraat blijkt dit toch te kunnen…? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt enigszins misnoegd dat het raadslid hem gerust bij naam mag noemen 
als hij dat wil. Die laatste opmerking gaat om de inrit van zijn eigen woning. De uitzondering die daar gemaakt is, 
zal rechtgezet worden. De burgemeester zal de stoep voor zijn woning opbreken en opnieuw aanleggen conform 
de regels van het stoepenreglement. 
 
Schepen Bert Vertessen rondt af met te benadrukken dat er sedert de laatste aanbesteding van betonproducten 
enkele maanden geleden wel degelijk een meer ecologisch alternatief voor handen is. Inwoners kunnen op hun 
aanvraagformulier kiezen voor een waterdoorlatende klinker. Niemand heeft dit tot op heden echter gedaan. 
 
Het voorstel van de fractie Best Groen om tegen de gemeenteraad van december 2019 van de schepen een plan 
en visie te vragen inzake het leg-je-eigen stoepenplan en de aankomende wegenwerken wordt niet goedgekeurd 
met 6 stemmen voor (Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps en Jasper 
Goffin), 12 stemmen tegen (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda 
Verjans, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen) en 0 
onthoudingen. 
 
 

22 Secretariaat (gemeente) - Bescherming en vervanging bomen in Hoeselt - Stand van zaken - 
Kennisgeving 

 
Raadslid Mieke Claesen heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 28 november 2019. Meer bepaald wenst zij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Bescherming en vervanging bomen in Hoeselt - stand van zaken: 
 
Dit jaar zijn er weer massaal bomen gekapt en/of afgestorven in Hoeselt. Nu is het ideale moment om de gekapte 
of afgestorven bomen te vervangen. Hoever staat de gemeente met het beschermen en planten van bomen op 
volgende plaatsen: 
1. Wat de bescherming van hoogstamboomgaarden betreft, verwees schepen Bert Vertessen op de 
gemeenteraad van januari 2019 naar de intentieverklaring inzake een samenwerking met het Agentschap 
Onroerend Erfgoed voor de bescherming van hoogstamboomgaarden in Haspengouw goedgekeurd door de 
gemeenteraad van 27 april 2017. Dit is een collectief project waarbij de hoogstamboomgaarden van Haspengouw 
in kaart worden gebracht en dat moet uitmonden in een actieplan ter bescherming. 
Hoever staat de gemeente met dit actieplan? Is men al begonnen met de inventarisatie? Wanneer verwacht men 
daarmee klaar te zijn? 
2. Heeft schepen Vertessen ondertussen het reglement ter bescherming van de hoogstam(fruit)bomen van Sint-
Truiden voorgelegd aan de vergadering van regionaal Landschap Haspengouw en Voeren en gaat er een uniform 
reglement komen? 
3. De 5 platanen die voorzien waren voor het kioskplein: Schepen Vertessen deelde mee dat de platanen op de 
Nederstraat geplant werden. Maar waar en wanneer precies zijn die bomen geplant? 
4. Langs de Terpoortenlaan zijn 10 van de 40 laanbomen verdwenen of gehavend. De gemeenteraad keurde het 
voorstel goed om deze laanbomen bij het eerstvolgende plantseizoen terug aan te planten. Is de gemeente 
gestart met deze heraanplant? Wanneer voorziet zij deze laanbomen aan te planten? 
5. Controle op de heraanplantingsplicht: Op de gemeenteraad van maart en april hebben wij vragen gesteld over 
de heraanplantingsplicht na het afleveren van kapvergunningen. 
Naast een specifiek toegevoegd agendapunt hierover dat Jasper Goffin zal toelichten en vragen wij bij de controle 
op de heraanplantingsplicht: Heeft de gemeente/dienst Omgeving ondertussen bewijzen van de heraanplant 
ontvangen voor de 7 in 2018 afgeleverde kapvergunningen met verplichte heraanplant? Zo ja, voor hoeveel van 
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de 7 afgeleverde vergunningen? Welke stappen zijn ondernomen of gaan ondernomen worden indien nog niet 
voldaan is aan de heraanplantingsplicht? 
6. Het kappen van 2 bomen op het kerkhof te Hern: Schepen Vertessen deelde mee dat er 6 nieuwe bomen zullen 
aangeplant worden op de parking en 2 nieuwe bomen op het kerkhof.  
Is men begonnen met de heraanplant van deze bomen? Zijn ze aangekocht? Wanneer gaat men ze planten? 
7. De beschadigde bomen op het Hombroek: Heeft ondertussen een boomchirurg een onderzoek en verslag 
opgemaakt en is het nodige/mogelijke gedaan om de bomen te redden? Zijn ze nog te redden? Wat moet 
hiervoor gebeuren? Is er ondertussen een berekening/schatting van de mogelijke schadevergoeding? 
8. Tenslotte hebben wij nog vernomen dat in oktober op last van de burgemeester 2 laanboompjes op de Rode 
Kruislaan gekapt zijn door de brandweer. Gaan deze ook vervangen worden? Wanneer en door welke bomen? En 
nu recentelijk werd vastgesteld dat twee eiken op de Acacialaan plots dood blijken te zijn? Gaat de gemeente 
onderzoeken waardoor deze eiken kapot zijn gegaan en Best-Groen dringt hierbij ook aan op de spoedige 
vervanging van deze eiken door gelijkwaardige exemplaren. 
 
Raadslid Mieke Claesen licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen opteert ervoor om de gestelde (deel)vragen chronologisch te beantwoorden. Het 
voorstel om de bescherming van hoogstamboomgaarden collectief aan te pakken is overgemaakt aan Regionaal 
Landschap Haspengouw & Voeren. Zij hebben aangegeven dit te willen koppelen aan een erfgoedplan in 
samenwerking met het Agentschap Natuur & Bos en de provincie Limburg. Regionaal Landschap Haspengouw & 
Voeren werkt hieromtrent een plan uit. Schepen Bert Vertessen verwacht hier feedback over in het voorjaar 
2020. Hij zal op dat moment terugkoppelen naar de gemeenteraad. Daarmee is ook geantwoord op puntje 2 van 
dit toegevoegd agendapunt. De 5 platanen die voorzien waren voor het Kioskplein, maar op de Nederstraat 
geplant zullen worden zijn geleverd bij de Technische Dienst, maar werden nog niet geplant. Dit staat in de 
planning van de Technische Dienst. Eerst moeten er nog stronken weggefreest worden. 
 
Schepen Bert Vertessen geeft verder mee dat de vervanging van de laanbomen in de Terpoortenlaan is 
ondergebracht binnen een bestelling van klimaatbomen. Deze worden in februari 2020 geleverd en vervolgens 
geplant. 
 
Raadslid Jasper Goffin komt tussen omdat hij van mening is dat klimaatbomen nieuwe, bijkomende bomen 
zouden moeten zijn en niet moeten dienen als vervanging van andere bomen. Hij vraagt of hier reglementering 
rond bestaat. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat de vzw Centrum Duurzaam Groen hiervoor gecontacteerd werd en dat de 
bevoegde toezichter van de hogere overheid groen licht heeft gegeven voor deze aanpak. 
 
Schepen Yves Croux antwoordt op puntje 5 inzake de controle op de heraanplantingsplicht. Hij vertelt dat een 
aanvrager die een kapvergunning heeft gekregen verplicht is om de start der werken te melden aan de gemeente 
Hoeselt. De schepen weet - op basis van informatie van de dienst Omgeving - dat dat tot op heden nog niet 
gebeurd is. Men is met andere woorden nog niet gestart met kappen. Een omgevingsvergunning is dan ook 2 jaar 
geldig hetgeen hier een mogelijke verklaring voor kan zijn. Maar bijgevolg is er ook nog geen opvolging van de 
heraanplantingsplicht gebeurd. 
 
Op de vraag naar de bomen voor het kerkhof van Sint-Huibrechts-Hern antwoordt schepen Bert Vertessen dat de 
bomen besteld en geleverd zijn. Ze worden volgende week geplant. 
 
Vervolgens geeft schepen Bert Vertessen een stand van zaken inzake de door een gaatjesboorder beschadigde 
bomen in de Hombroekstraat. Hij vertelt dat er op vraag van de gemeente Hoeselt een erkende boomchirurg ter 
plaatse is geweest. Diens onderzoek heeft geresulteerd in een bijzonder lijvig verslag met bijhorend bestek. 
Samengevat komt het erop neer dat 2 van de 5 bomen niet meer te redden zijn. De overige 3 bomen kunnen wel 
gered worden met een specifieke aangepaste behandeling en de nodige opvolging. Het totale kostenplaatje voor 
dit onderzoek en de vervanging dan wel behandeling van deze bomen bedraagt 10.800 EUR. Het plan van aanpak 
en het kostenbestek zijn overgemaakt aan de dader. Deze krijgt tot 30 maart 2020 de tijd om over te gaan tot 
herstel conform het plan van de boomchirurg. Indien dit niet gebeurt of niet correct gebeurt dan zal het verslag 
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van de boomchirurg gekoppeld worden aan het proces-verbaal en zal de gemeente Hoeselt dit afdwingen via 
juridische weg. 
 
Tot slot reageert schepen Bert Vertessen op de problematiek met enkele bomen in de Rode Kruislaan en de 
Acacialaan. Hij deelt mee dat - tot zijn spijt - de aangehaalde bomen eveneens beschadigd werden door een 
gaatjesboorder. De gemeente Hoeselt zal deze bomen vervangen en er wordt een proces-verbaal opgemaakt 
tegen onbekenden. Hij betreurt deze gang van zaken ten zeerste en hoopt dat ook de pers hier de nodige 
ruchtbaarheid aan wil en kan geven met vermelding van de schadevergoeding die de betrokkene in de 
Hombroekstraat moet betalen. De schepen hoopt dat dit soort toestanden zich niet meer zullen voordoen. Indien 
de gemeente Hoeselt daders kan betrappen op dit soort handelingen dan wordt er vervolgens een proces-verbaal 
opgemaakt en volgt er een stevige factuur. 
 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek is aanwezig. 
 

23 Secretariaat (gemeente) - Controle op snelheidsbeperking zwaar verkeer Schalkhoven en Hern - 
Kennisgeving 

 
Raadslid Mieke Claesen heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 28 november. Meer bepaald wenst zij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Controle op snelheidsbeperking zwaar verkeer Schalkhoven en Hern: 
 
Op de gemeenteraad van 21/02/2019 werd gezegd dat het gemeentebestuur er samen met de lokale politie alles 
aan doet om de overlast qua mobiliteit in Hern en Schalkhoven onder controle te krijgen. De handhaving is 
opgevoerd. De toegelaten snelheid is verlaagd. Er zijn verkeersremmers geplaatst. En de politie is gevraagd een 
spreidingsplan qua aan- en afrijden op te maken en voor te leggen aan de eigenaar/uitbater van het bedrijf. 
Bovendien komt er op korte termijn ook een verkeerstelling om de overlast te staven met cijfers. 
Wat is de stand van zaken hieromtrent? Is er nog gecontroleerd en geverbaliseerd op de snelheidsbeperking van 
het zwaar verkeer in Hern en Schalkhoven? 
 
Raadslid Mieke Claesen licht het agendapunt toe. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat er duidelijk minder klachten zijn met betrekking tot het zwaar verkeer 
in Hern en Schalkhoven. Deze verbetering is te wijten aan de wegversmallingen, aan de bijkomende 
snelheidscontroles en aan de maatregelen die werden opgelegd aan de eigenaar van de biocentrale in Kortessem 
met o.a. een spreiding van de aan- en afrijroutes. 
 
De burgemeester weet dat er veel minder zwaar verkeer door Hern en Schalkhoven rijdt. Hij haalt de 
cijfergegevens van de extra snelheidscontroles aan. Dit was de voorbije maanden een intensieve tijdsbesteding 
voor de lokale politie, maar uit de praktijk blijkt dat dit veel effect heeft. 
 
 

24 Secretariaat (gemeente) - Controle op zwerfvuil/sluikstorten - Kennisgeving 
 
Raadslid Mieke Claesen heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 28 november 2019. Meer bepaald wenst zij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Controle op zwerfvuil/sluikstorten: 
 
Op de gemeenteraad van eind mei 2019: “De gemeenteraad keurt de plaatsing en het gebruik van een mobiele 
camera op het grondgebied van de gemeente Hoeselt unaniem goed en dit voor een tijdsbestek tot uiterlijk 31 
maart 2025. De camera kan ingezet worden voor het lokaliseren van sluikstorten, vandalisme en andere overlast 
in de gemeente Hoeselt. 
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Schepen Bert Vertessen verduidelijkt dat enkel de politie Bilzen-Hoeselt-Riemst toegang zal hebben tot de 
beelden en dat het toestel pas operationeel kan worden ingezet nadat er aan de gemeentegrenzen bordjes 
worden opgehangen die er melding van maken." 
 
Zijn deze bordjes ondertussen geplaatst? Zo nee, zijn ze besteld? Wanneer gaan ze geplaatst worden? 
Er werd ook meegedeeld dat de gemeente nog geen ambtenaar heeft die hierover opgeleid werd? Heeft men 
deze nu wel? Kan die al optreden? Of moet er eerst nog een gasboetereglement komen? Wanneer voorziet men 
dat dat reglement er zal zijn? 
 
Raadslid Mieke Claesen licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen heeft intussen navraag gedaan naar het aantal bordjes dat nodig is en waar deze 
opgehangen moeten worden. Bij dit onderzoek bleek dat mobiele borden in de zone waar de camera geplaatst 
wordt volstaan. Het is dus enkel nodig om de zone waar de camera staat specifiek aan te duiden. 
 
De schepen vertelt dat de camera lange tijd aan het containerpark gestaan heeft om controle te doen op 
diefstallen en dat met succes overigens. De inbraken zijn gestopt. Nu hangt de camera achter het gemeentehuis 
in een poging om een hardnekkige sluikstorter te betrappen en in de komende weken zal hij verhuizen naar het 
Binnenhof om daar een probleem aan te pakken. Momenteel is er 1 medewerker beschikbaar om de camera te 
plaatsen en te bedienen. De andere 2 personeelsleden die opgeleid werden, zijn intussen niet meer in dienst van 
de gemeente Hoeselt. Binnenkort worden er opnieuw bijkomende medewerkers opgeleid. 
 
Schepen Bert Vertessen benadrukt dat het probleem echter nog steeds ligt bij de opvolging van de overtredingen 
door het parket. Hij hoopt eind februari een uniform GAS-reglement voor de politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst 
voor te leggen aan de gemeenteraad. Dit is momenteel in bespreking met de stad Bilzen en de gemeente Riemst 
en omvat ook stevige boetes voor sluikstorten. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt of het effect van een mobiele camera niet verloren gaat als je deze aankondigt met 
mobiele bordjes. 
 
Schepen Bert Vertessen verduidelijkt dat dat niet het geval is. Het is enkel nodig de zone waar de camera staat af 
te bakenen en niet de exacte locatie. Het is voldoende om de bordjes een eind verderop te zetten. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 22u40. 


